
Referat FAU møte på Finnøy Sentralskule 07.03.2019 

Til stede: Ole Henry, Ola Johan, Maria, Toralf, June og Unni 

Sak 1: Langtidsfravær 

Hvilke rutiner har skolen når en elev blir borte fra skolen uten at lærerne har fått 

beskjed/melding? Hvor lang tid tar det før skolen tar kontakt med foreldrene/foresatte? Hva 

skjer videre hvis eleven fortsatt ikke møter på skolen? 

Dette blir en sak i førstkommende SU/SMU møte. 

Sak 2: Trafikk 

Generelt fornøyde med trafikk situasjonen rundt skolen. Viktig at elevene bruker stien forbi 

Ottohuset. Hvordan går det med planene om gang og sykkelvei til skolen?  

Sak 3: Søknad om kommunal støtte til aktivitets apparat ungdomsskolen 

FAU sendte brev til kommunestyrerepresentanter i desember der vi søkte om midler til å 

anskaffe aktivitets apparater til utemiljøet i ungdomsskolen. Har det kommet noen svar? 

Maria sjekker i postlisten til kommunestyret. 

Toralf sender noen bilder av aktuelle aktivitets apparat til skolen som kan legges ut på FAU 

siden på Min skole.  

Er det mulig å henvende seg til firma i kommunene for å skaffe midler til aktivitets apparat? 

FAU ønsker å skrive brev til firma i Finnøy Kommune for å lodde stemningen. Er det mulig å 

sette opp en tavle med firma som blir med å støtter etterpå? FAU mener at å få på plass 

flere aktivitets apparat i skolegården også kan føre til et bedre miljø i Judaberg sentrum. 

Sak 4: Snart nytt skoleår 

Påse at det blir valgt inn nok representanter til neste års FAU. Av de som sitter i FAU nå er 

det kun Ola Johan og Toralf som blir med videre til neste skoleår. 

Frivillighetssentralen trenger natteravner fra april av. Spre dette videre. 

Nytt møte i FAU onsdag 24. april på skolen. 

For FAU 

Unni Steinsland 

 


